
Jaarrekening  
in begrijpelijke taal

Uitgelicht

Bijzonderheden jaarrekening 2023

Dit is wat er in 2023 aan geld is binnengekomen (inkomsten): EUR 155 miljoen.

Nieuw lid Raad van Bestuur

Dit is het resultaat 2023: EUR 2,3 miljoen.

Werken in regio’s 

Vaststellen Meerjarenbeleidsrichting 
2024-2026: drie thema’s excellente 
behandeling, beste werkgever, zuinig 
met alles en iedereen

Tekenen Green Deal 3.0 

Bekijk alle locaties op www.trajectum.nl/locaties.

Personeelskosten: EUR 93,5 miljoen.

Gemiddeld aantal medewerkers: 1.437 fte.

Solvabiliteit (dit cijfer laat zien of Trajectum financieel gezond is): 29,11%.  
Van de bank moet dit percentage minimaal 15% bedragen en de solvabiliteit is ruim 
voldoende.
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